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Verslag van de AR-vergadering op 25 april 2023 van 19:00 tot 21:00 uur.  
Locatie Dorpshuis Exloo 
 
Aanwezig: Martien Reidsma,, Jeroen Bus, Jan Berends, Jan Datema, Jan Zwiers, Coba van der 
Laan, Anita Emmelkamp en Jaap Schrage 
 
 Verslag:  

1) Opening/ vaststellen agenda 
Martien opent de vergadering. 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 

2) Mededelingen/Ingekomen stukken/Uitgaande stukken 
Margot Willems zal worden aangesteld als onze ambtelijk secretaris, zij is vandaag nog 
niet aanwezig maar zal de volgende vergadering op 25 mei a.s. beginnen. 
Jaap zal een (concept) verslag schrijven en aan Martien opsturen ter aanvulling. 
De aanduiding AB-vergadering duidt op een vergadering van het Algemeen Bestuur. 
Deze aanduiding zal worden vervangen door AR-vergadering. 
Bij de presentatie over de uitbesteding van WMO-zorg op de vorige vergadering werd de 
vraag gesteld hoe lang het duurt voordat een keukentafelgesprek wordt gerealiseerd. 
Daarop is een antwoord gekomen, namelijk 8,6 dagen. Onduidelijk blijft wat de 
taakstelling van de Sociale Teams is op dit punt. 
De resultaten van de KlantTevredenheidsOnderzoeken (KTOen) zullen ter beschikking 
komen van de AR. 
 

3) Verslag vergaderingen 23 februari 2023 en 30 maart+ actielijst  
De verslagen worden zonder nader commentaar vastgesteld. 
De actielijst blijft ongewijzigd. 
  

4) Gemeentelijke stand van zaken. 
Martien, Jeroen en Jan B zullen op 11 mei a.s. een bijpraatsessie hebben met de 
wethouder(s). 
   

5) Toegankelijkheid onderzoek → Miranda Kort. 
Miranda heeft aangegeven vanavond niet aanwezig te kunnen zijn vanwege 
vervoersproblemen. 
 

6)  Woon zorg → bijpraten ( Jeroen en Martien) 
De woonzorgnota is door de gemeente gepubliceerd. Martien en Jeroen zijn naar de 
bijeenkomst van de BOCE-gemeenten geweest. Er zijn 3 soorten buurten gedefinieerd: 
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inclusieve, gezonde en informele. 
Een knelpunt vormt de realisatie en toewijzing van woningen aan “eigen bewoners” en 
“nieuwkomers”. Jeroen verstrekt enkele getallen. Het gaat bij de statushouders al gauw 
om enkele tientallen. Men vindt het belangrijk dat initiatieven voor nieuwe woonvormen 
uitgaan van gemengde bewonersgroepen.  
Er lijken ook fondsen beschikbaar voor kleinschalige projecten. 
 

7) Inkoop WMO middelen bijpraten → Jan Zwiers en Anita Emmelkamp 
De situatie rond koop en huur van hulpmiddelen wordt toegelicht. Bij koop moet de 
gemeente een eigen depot en administratie optuigen. Bij meerdere leveranciers mag de 
client zelf kiezen.  
Het komt voor dat de client meent recht te hebben op een hulpmiddel maar dat niet of 
nauwelijks gebruikt. 
De vraag wordt gesteld of er na aanschaf van een hulpmiddel nog wordt geëvalueerd of 
het hulpmiddel voldoet aan de behoefte van de client. Dat is blijkbaar niet het geval. 
 

8) Bijeenkomst adviesraden BOCE verband bijpraten → Jeroen Martien 
De aanwezige Adviesraden hebben alle verschillende invalshoeken en benaderingen. Heel 
interessant om deze te vernemen. Wij ontvangen vertegenwoordigers van deze raden op 
15 november a.s. 
 

9) Commentaar Jaap bespreken → zie bijlage 
Jaap geeft aan dat hij het contact met de doelgroep cliënten waar de AR voor staan mist. 
De KTOen bieden de mogelijkheid om een terugkoppeling te krijgen over de 
(on)tevredenheid van deze groep. Hij wil graag inzage in de resultaten van deze 
onderzoeken en niet alleen een cijfer maar ook de opmerkingen die gemaakt worden op 
de evaluatieformulieren. 
Tijdens de presentatie over aanbesteding van WMO- en Jeugdzorg werd aangegeven dat 
er weinig aanzetten tot vernieuwing komen uit de groep zorgaanbieders die 
gecontracteerd zijn. Dat kan liggen aan gebrek aan tijd en/of geld. Een (bescheiden) 
innovatiefonds, beschikbaar gesteld door de gemeente, zou hier stimulerend kunnen 
werken. 
Ook komt nog ter sprake dat Sociale Teams als eerstelijners zelf wellicht ook kleine 
problemen zouden kunnen oppakken. 
Ook zouden startende zorgondernemers de mogelijkheid moeten krijgen om dicht bij 
huis ingezet te worden bij hulpvragen. 
 

10) Planning 2023 
Wordt op een volgende vergadering opgepakt. 
 

11) Rondvraag 
Jaap vraagt of hij op een volgende vergadering iets kan vertellen over zijn ervaringen als 
energiecoach bij onze gemeente. 
Jan Zwiers heeft per 1 mei een woning in Emmen en zal derhalve de Adviesraad verlaten 
als lid. Martien verzoekt hem om als gast de volgende vergadering aanwezig te zijn. 
Coba geeft aan de volgende vergadering afwezig te zijn. 
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12) Sluiting 
Martien sluit de vergadering om 21:00 uur. 

 

 


